

القاهرة / 14 / 10 / 2025

السادة / البورصة المصرية

إدارة الإفصاح

تحية طيبة وبعد ،،

نشرف بأن نرفق لسيادتكم ملخص قرارات إجتماع الجمعية العامة العادية لشركة بي إنفستمنتس القابضة المنعقدة يوم الإثنين الموافق 13 أكتوبر 2025 في تمام الساعة الثالثة عصراً ولقد بلغت نسبة الحضور 72.40% بإجمالي عدد أسهم 158,098,507.

وتفضلو بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،

*Omar A.*

مدير علاقات المستثمرين  
عمر التمان





INVESTMENTS

### ملخص قرارات اجتماع الجمعية العامة العادية

1. الموافقة على زيادة الحد الأقصى لِاستثمار شركة بي إنفستمنتس القابضة في شركتها التابعة شركة بي لِاستثمار في الرعاية الصحية إلى 250 مليون جنيه مصرى (مائتان وخمسون مليون جنيه مصرى).

#### القرار الأول

تم الموافقة على زيادة الحد الأقصى لِاستثمار شركة بي إنفستمنتس القابضة في شركتها التابعة شركة بي لِاستثمار في الرعاية الصحية إلى 250 مليون جنيه مصرى (مائتان وخمسون مليون جنيه مصرى).

2. الموافقة على عدم المشاركة في زيادة رأس المال القادمة لشركة بي لِاستثمار في الرعاية الصحية بمبلغ 387 مليون جنيه مصرى حتى يتسعى للمساهمين الجدد الإشتراك بـغرض الوصول لـهيكل الملكية النهائي وفقا لـحكم المادة رقم 43 مكرر من قواعد قيد وشطب الأوراق المالية بالبورصة المصرية.

#### القرار الثاني

تم الموافقة على عدم المشاركة في زيادة رأس المال القادمة لشركة بي لِاستثمار في الرعاية الصحية بمبلغ 387 مليون جنيه مصرى حتى يتسعى للمساهمين الجدد الإشتراك بـغرض الوصول لـهيكل الملكية النهائي لـتصبح حصة الشركة 25% من رأس مال شركة بي لِاستثمار في الرعاية الصحية، وذلك وفقا لـحكم المادة رقم 43 مكرر من قواعد قيد وشطب الأوراق المالية بالبورصة المصرية.

Cairo, 14 October 2025

Attention: The Egyptian Stock Exchange

Subject: B Investments Ordinary General Assembly Meeting ("OGM") Resolutions

Kindly find below B Investments' resolutions for its OGM held on Monday 13 October 2025 at 3 p.m. with a total attendance of 158,098,507 shares, representing 72.40% of the total number of shares.

Best Regards,



Omar Altmann

Head of Investor Relations



B Investments Holding S.A.E

### OGM Resolutions

1. Approve to increase B Investments maximum investment commitments to its subsidiary B Healthcare Investments to EGP 250 million.

Resolution:

The OGM approved to increase B Investments maximum investment commitments to its subsidiary B Healthcare Investments to EGP 250 million.

2. Approve for B Investments not to participate in B Healthcare Investments' upcoming capital increase amounting to EGP 387 million to allow the new shareholders to subscribe, in order to reach the final ownership structure, in accordance with the provisions of Article No. 43 (bis) of the rules of listing and delisting of the Egyptian Stock Exchange.

Resolution:

The OGM approved for B Investments not to participate in B Healthcare Investments' upcoming capital increase amounting to EGP 387 million to allow the new shareholders to subscribe, in order to reach the final ownership structure which will result in the company's stake reaching 25% of B Healthcare Investments, in accordance with the provisions of Article No. 43 (bis) of the rules of listing and delisting of the Egyptian Stock Exchange.